
Årsmøde i MAC lørdag d. 29. oktober 2011 
Referat 

 

1. Introduktion og valg af referent 

Referent: Christopher 

Indkaldelse: Indkaldelse i god tid – rettidigheden er ok 

Beslutningsdygtighed: Alle er fremmødt - bestyrelsen er beslutningsdygtig 

 

2. Kommentarer til sidste møde 

Referat fra sidste årsmøde godkendes 

 

3. Status for MAC angående ejendele, bane mv. 

Ingen nyerhvervelser af rullende materiel 

Der er siden sidste møde blevet investeret i et domænenavn og oprettelse af 

en hjemmeside til klubben. Der udtrykkes tilfredshed med oprettelsen af 

hjemmesiden, der også er blevet vel modtaget af venner og bekendte. I 

kalenderåret 2011 er der ind til årsmødet blevet afholdt 2 webaftener, hvilket 

er lidt mindre end skitseret på sidste årsmøde. Fremover forventes ca. 1 

webaftenarrangement afholdt om året. 

 

4. Status for MAC angående økonomi 

Saldoen på MACs konto er 6.304,83 kr d. 29. oktober 2010. 

Regnskabet for 2011 godkendes på grundlag af nuværende status 

Budgettet for 2012 godkendes 

 

5. Inspektion af rullende materiel 

På årsmødet påbegyndes en katalogisering af det rullende materiel. 

Katalogiseringen gav anledning til et kærkomment gensyn med gamle 

lokomotiver og vogne. Katalogiseringen forventes færdiggjort i 

grundlæggende form på et kommende møde i klubben inden næste årsmøde, 

der forventes afholdt i januar. 



6. Forslag til MAC arrangementer 2011 / 2012 

Anders foreslår ekskursion til Ribe Historiske Jernbane Model Selskab. 

Christopher bifalder idéen, og det tilsigtes at arrangementet afholdes i foråret, 

eventuelt en søndag. 

 

7. Andre aktiviteter DMJU/MOROP  

Anders fremlægger mulighederne for at blive optaget i DMJU. Det vurderes, at 

MAC vil være velkommen i DMJU, men at klubben ikke er aktiv nok i 

øjeblikket til at kunne søge om optagelse på en seriøs måde. Det vurderes 

endvidere, at der ikke er behov for, at MAC yder moralsk støtte til DMJU 

gennem et medlemskab. DMJU ser foreløbig ud til at klare sig fint. 

 

8. Evt. 

Det aftales, at Anette og Bent skal have en påskønnelse, fordi de huser det 

rullende materiel og påtager sig en veludført forplejningsopgave i forbindelse 

med årsmøderne. Efter årsmødet overrækkes en lille flaske til Anette, som 

Anders har med. Det aftales dog, at der også skal købes en buket blomster 

eller lignende. En sådan vil eventuelt kunne overrækkes i forbindelse med den 

forestående katalogisering af resten af det rullende materiel. 

Det aftales, at nogle at klubbens penge investeres i materiel / oplevelser inden 

alt for længe 

Hvis DMJUs modeljernbaneudstilling kommer til Jylland i 2012, vil MACs 

medlemmer formodentlig aflægger udstillingen et besøg. 

 


